
Koosoleku nr 9 protokoll 

Tartu valla arengu- ja planeerimiskomisjon 

 

Asukoht: Kõrveküla 

Kuupäev: 08.08.2022, Algus kell 16:00  Lõpp kell 18:30 

 

Koosolekut juhatas: Martin Pedak 

Protokollis: Estrit Aasma 

 

Osalesid: Martin Pedak, Tõnu Kalja, Meelis Villems, Jaak Kumar 

Puudusid: Varmo Veski, Aigar Lepp, Kaarel Melk 

Kutsutud külalised: Kadi Kukk, Egle Nõmmoja, Tõnis Tõnissoo, Elle Kaljurand, Jarno Laur 

 

Vastu võetud p ä e v a k o r d: 

1. Ostueesõiguse rakendamine – Teeääre 
2. 2022.aasta eelarve I lisaeelarve 
3. Vallavara omandamine – Vahi tn 63 
4. Tartu valla arengukava ja eelarvestrateegia 

 

Otsused ja eriarvamused 

1. Päevakorrapunkt Ostueesõiguse rakendamine, ettekandja: Egle Nõmmoja, aruteluga 

alustati: 16:02 

 

Ettekandja andis ülevaate Teeääre maatüki ostueesõiguse rakendamise võimalusest ja soovist.  

 

Otsus: 

Poolt: 4, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 



2. Päevakorrapunkt 2022.aasta eelarve I lisaeelarve, ettekandja: Elle Kaljurand, aruteluga 

alustati: 16:13 

Komisjonile tutvustati 2022.aasta eelarve I lisaeelarvet. 

Ettekandja andis teada, et laekumine valla eelarvesse on parem, kui esialgne prognoos. 

Suurema osa lisaeelarvest moodustavad riigi poolsed toetused ja eraldised. Arutleti ka 

püsikulude üle – gaas, elekter. Räägiti lähemalt ka kriisiks valmisolekust. Puudutati ka 

muusikakooli investeeringuid, mis tuleb delegeerida koolijuhile. 

 

 

Otsus: 

Poolt: 4, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

3. Päevakorrapunkt Tartu valla arengukava ja eelarvestrateegia, ettekandja: Tõnis Tõnissoo, 

aruteluga alustati: 17:15 

Ettekandja andis ülevaate valla arengukavast aastateks 2022-2030. 15.august-27.august 

toimuvad Tartu valla arengukava avalikud arutelud.  

Komisjoni esimees tegi komisjoni liikmetele ettepaneku võimalusel arengukava arutelu(de)st 

osa võtta. Räägiti prognoositavast rahvastiku kasvust ning sellega kaasnevatest muredest. 

Arengukava vastuvõtmine on planeeritud augustikuu volikogu istungil. 

 

Komisjon võtab info teadmiseks. 

 

4. Päevakorrapunkt Vallavara omandamine, ettekandja: Jarno Laur, aruteluga alustati: 

17:58 

Vallavanem Jarno Laur andis ülevaate tekkinud võimalusest omandada vallale ühiskondlike 

hoonete maad (Vahi tn 63). Selles piirkonnas puudub vallal ühiskondlike hoonete maa. Alale 

oleks sobilik rajada lasteaed, lastehoid ja/või ANK.  

 

Otsus: 

Poolt: 4, erapooletuid: ei ole, Vastu: ei ole 

Komisjon toetab eelnõud. 

 

 

/Protokollile kirjutavad alla juhataja(d) ja protokollija(d)/ 
 


